
Hej Folketingets Sundhedsudvalget og Sundhedsminister Bertel Haarder.
Jeg er født normalt, men jeg fik ikke nok ilt under fødslen, overlægen var på ferie, så turde reservelægen 
ikke at tage noget ansvar, min mor lagde mig selv i ilttelt 3 gange inden, at lægerne opdagede, at der var 
noget galt med mig, men så blev jeg først overført til Næstved Sygehus, men der var jeg ikke velkommen, så 
blev jeg overflyttet til Rigshospitalet, og først der, fik jeg skiftet mit blod, men så var skaden sket, så fik jeg 
konstanteret Spastisk Lammende. Jeg har altid været spastiker, jeg har mange ufrivillige bevægelser, så 
derfor er jeg fast spændt både på mine arme og ben.
Grunden til at jeg har valgt Øfeldt Centret i Karlslunde i stedet for almindelig fysioterapi er: Almindelige 
fysioterapuetter har ikke så mange kratter til at stræke mine arme og ben ud, men det kan de godt inde hos 
Øfeldt Centret i KaKarlslunde, det betyder rigtig meget for mig, at jeg kommer derind.
Med venlig hilsen.
John Erik Smedegaard Olsen.
Rådhusvej 67 
4640 Faxe.
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